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FEDERACIJA 

 

Swaruu: Tega vam ne morem predstaviti enostavno, zato bom začela s kratko predstavitvijo 

Kaal'ela. Za vas imamo dobre in slabe novice. Dobra novica je, da je Federacija ali konglomerat 

"pozitivnih" ras poslal pomoč na Zemljo. Slaba novica je, da ste ta pomoč vi. Morda slaba šala. A 

danes ne bi mogla biti bolj aktualna. 

 

Veste, da je družbena struktura Zemlje takšna, da so ljudje na dnu piramide. Potem so tu družbeni 

razredi, politiki, duhovniki, tajne družbe, iluminati. Nad iluminati so tisti, ki jih mnogi imenujejo 

"upravljavci". Kaj so to? Reptilska zavezništva ... Zavezništva z drugimi regresivnimi rasami. 

Archoni in parazitska bitja 4D. Razpravljali smo že o tem, da gre za človeško manifestacijo. Na tej 

točki dajem besedo Alenym. 

 

Alenym: Ok. To je zelo boleče povedati. In to sem izvedela šele pred štirimi dnevi. In bila sem zelo 

razburjena. 

 

Anéeka: Vse nas. 

 

Alenym: Da, vsi. In to je napoved. Ali izjava. Ali obtožba. Nočem, da bi bilo to izrečeno lahkotno. 

Gre za kritično zadevo. Zelo žalostno za spoznanje. In je morda ena od najpomembnejših, če ne 

celo najpomembnejša tema, ki ste jo podali. Kot je bilo pričakovati, bo prišlo do polemike. Toda 

resnica je resnica in mi nočemo igrati te igre. Želim, da nam zastavite vprašanja v obliki pogovora. 

 

Zdaj razumemo, kdo so upravljavci. "Nevidni lastniki Zemlje", kot je modro dejal Salvador 

Freixedo. To je Federacija sama. To so bili vedno oni. Ne da bi bila Federacija infiltrirana. So oni. 

Ker je Federacija, to vključuje vse rase Federacije, vključno s Taygeto. Le agende prihajajo in 

odhajajo, prav tako ljudje. In mi na tej ladji se s tem NE strinjamo. Tudi druge rase so to pravkar 

spoznale in se odločile, da se bodo umaknile. Mačke, Urmah, so odšle pred nekaj dnevi. Tudi 

Engani odhajajo. 

 

Sami nam, Federacija, tega niso povedali. Nikoli nam niso ničesar pojasnili. V soboto sem s svojo 

ekipo prišel na Svet, kot vsako soboto z njimi, in rekli so mi, da je odpovedan. To je bila laž. Niso 
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želeli, da smo tam. Prišel je tudi Ruhr iz Urmah, pa so mu rekli isto. Da njegova prisotnost "ni več 

potrebna". 

 

Nai’Shara: Taygeta je bila zanje že zelo "neprijetna". 

 

Alenym: Tako je. Zato so Swaruu od vsega začetka ovirali. 

 

Nai’Shara: Zato so nas označili za škandalozne. 

 

Alenym: Zato so nas omejili na tipkovnico. Ne dajo nam in nam tudi ne bodo dali zvoka, še manj 

pa videa. Oni so tisti, ki stojijo za vsem, kar se dogaja na Zemlji. Vsi koščki se postavijo na svoje 

mesto takoj, ko jih od tu vidite skupaj. 

 

Gosia: Wow. Hvala. Okej. Moje vprašanje je: kako ste prišli do stoodstotne gotovosti? 

 

Alenym: Če vse seštejem. Poleg tega bo Swaruu podrobno razložila. To potrjuje tudi njena 

prisotnost tukaj, ki si je, kot pravijo, film že ogledala. Prejšnjo nedeljo tega nisem vedela. To je 

tako nedavno. 

 

Gosia: In tudi za druge rase so izvedele pred kratkim? 

 

Alenym: Samo Engan in Urmah. Druge rase to vedo in pri tem odkrito sodelujejo. Kot na primer 

Alfrateanci, od katerih bi pričakovali, da bodo bolj empatični do svojih človeških sorodnikov. 

 

Nai’Shara: Spomnite se, kako na Zemlji ravnajo s pastmi, prevarami in videzom, no, prav tako 

deluje Federacija. 

 

Alenym: Ne gre za to, da tega ne bi vedele ene ali druge rase. To vedo in pri tem sodelujejo. Kar 

se dogaja tukaj, je to, da se mi in Ruhr (kralj Urmah op.p.) in na splošno Engan, čeprav so del tega, 

iste stvari, fizično ljudje tukaj, ne strinjamo zaradi naše osebne etike. Zato Federacijo izpostavljam 

in obtožujem te zlorabe, ne glede na to, kako tehtni so njeni razlogi. 

 

Robert: Da. Tako žalostno. Zakaj jih zanima človeštvo... Zakaj nas držijo tukaj? 

 

Nai’Shara: Da, to je bilo za nas zelo boleče. 

 

Swaruu: Tako je bilo od nekdaj. To je rojstvo nove medzvezdne rase. "Pozitivne" rase Federacije 

jih vodijo kot otroke. Toda delo morajo opraviti ljudje. To je galaktična šola, v kateri se učijo biti 

nova rasa, ki dejavno sodeluje z drugimi starejšimi in medzvezdnimi rasami. 

 

Negativnost, reptili, Maitre, ugrabitve, atomske vojne, nerodni milijonarji z brizgalkami, 

Mednarodni denarni sklad, Archoni, Reptilska kraljica, skorumpirani politiki, bolezni, lakota, 



podnebne spremembe, globalne in lokalne vojne , pandemije in orkani, potresi in cunamiji. Vse 

je delo človeškega uma, ki poskuša razumeti samega sebe in poskuša nadzorovati svojo ogromno 

moč manifestacije. Federacija medzvezdnih ras ne more sprejeti nove, neizkušene rase, ki sama 

sebi manifestira nočne more. Zato jih na Zemlji omeji na Zemljo. 

 

Kot že veste, je bila Federacija tista, ki je uvedla Van Allenove pasove, eterične pasove. Dokler se 

ljudje ne naučijo reševati medsebojnih razlik. Dokler ne dozorijo kot rasa ali vrsta, saj danes 

človeška rasa ne velja za raso. Dovolili so jim, da se med seboj uničujejo kot del učenja. Kot del 

šole. Vendar do neke meje, zato do jedrske vojne nikoli ne bo prišlo, ker je Federacija ne dovoli. 

Samo zato, ker bi se s tem končala šola. Svetovne vojne pa dovolijo, ker so jih ljudje manifestirali 

zase. Načela svobodne volje Federacije. Ker je to zanje edini način, da se učijo. S težavami in 

močnimi izzivi. Da bi dobili kontrast in osredotočenost na manifestacijo. Da se naučijo 

nadzorovati svoje moči. 

 

Ljudi ne pustijo samih, vedno so pošiljali vodnike. Kot ste danes vi. Vi ste vodniki drugih vodnikov 

tam spodaj. Mi smo vaši. Jaz sem vodnik Taygete tukaj. In druga bitja vodijo mene. Vedno je bilo 

tako. Že milijone in milijone let. Tako se rojevajo medzvezdne rase. Vse so prestale hude in boleče 

preizkušnje velikega trpljenja. Tu ni nič novega. Samo za tiste, ki se tega niso zavedali. 

 

Federacija ni "slaba" ali "dobra". Preprosto je. 

 

Kdo so tisti, ki to počnejo, ki to orkestrirajo? Rase, ki jih vsi poznate. Sirijci, Pleiadčani, Arkturijci, 

Andromedanci .... seznam je dolg. Tu ni zla kot takega, to je človeški odsev. Kot veste, so tu celo 

Alfa Draco in so Federacija. Samo čakali so, da pridejo na vrsto za ukrepanje. Prišel je in zdaj so 

zelo dejavni. Toda vse resnično negativno, izkoriščanje, suženjstvo, ljudje na farmah za uživanje 

mesa za plazilce, pedofilija, satanizem, obredi, žrtvovanja ... Vse je manifestacija človeškega uma. 

 

Res je, da tu obstaja dvojnost in regresivne rase, vendar ne tako, kot je opisano na Zemlji. To je 

človekova stvaritev in interpretacija. Res pa je, da tu vpliva na druge rase. Vendar se hitro razblini. 

 

Gosia: Hvala. Razmišljam…. Malo sem zmedena. 

 

Alenym: Ko si ga natančno ogledaš, se vse ujema. "Korporacija" so oni. Federacija sama. In naše 

mnenje zanje ni pomembno. Imajo toliko moči, da jim je vseeno. Je kolosalnih razsežnosti. Mi 

smo le nekaj idealističnih deklet. Ne ozirajo se več na nas. 

 

Gosia: Imam vprašanja. Začela bom s tem. Swaruu rekla si: "Federacija medzvezdnih ras ne more 

sprejeti nove neizkušene rase, ki sama sebi manifestira nočne more." Toda Federacija ni tista, ki 

manipulira z ljudmi? O kakšnem dovoljenju torej govorimo, če so oni, kot pravite, tisti, ki stojijo 

za vsem? Alenym jih je zgoraj obtožil zlorabe. Ljudje nikoli niso bili ljudje. Bili so Lyrici. 

 



Swaruu: Manipulirajo z njimi, kot učitelj manipulira s svojimi učenci. In da, ljudje so po izvoru 

nezemljani, vendar ne po umu. Zanje so neizkušene mlade duše. Ne prebudijo se, ker se ljudje 

sami ne želijo prebuditi kot rasa, kot nova vrsta. Vi to vidite s stališča nekoga, ki si obupno želi 

prebuditi vse, ker ste vodnik kot številna druga zvezdna semena. Toda človeška množica tega ne 

želi. Zato sem vedno govorila, da je Zemlja takšna, kot bi morala biti. To sem rekla z razlogom. In 

duše vstopajo tja, da bi rasle ali bile vodniki, in z njimi rastejo tudi oni, vstopajo pa po lastni 

odločitvi. Vedoč, s čim se bodo soočile. In kot to vidi Federacija, se lahko tisti, ki se s tem ne 

strinjajo, umaknejo z Zemlje. In za mnoge je ta izhod smrt. Iz kateregakoli razloga. Kajti za te rase 

Federacije je smrt le izhodna pot. 

 

V Federaciji prevladujejo nelyrske rase. Zato ne obvladujejo čustev kot lyriske rase. So hladni in 

logični. Le opazujejo čustva in preučujejo odzive posameznikov in narodov v situacijah, s katerimi 

se morajo soočiti. Tako kot so Andromedanci ravnali z Alexom Collierjem in drugimi. Brez 

empatije. Ne zato, ker bi bili slabi. Ampak zato, ker ne razumejo čustvenih ras. Zato nas vidijo kot 

čustveno raso idealističnih žensk, kot pravi Alenym. A to vidijo kot edini način, da spodbudijo 

moralno, duhovno in zavestno rast nove rase, kakršna je človeška. 

 

To je tudi namen njenih zvezdnih semen. Andromedan, Sirian, Arctuirian in drugi. Za doživljanje 

čustev kot lyrska rasa. Kot sem že večkrat povedala, je človeška rasa mešanica neštetih ras v eni, 

ki uporablja biološko posodo. 

 

Tako je bilo od nekdaj. Ljudje se morajo naučiti poskrbeti zase. Rešiti problem, ki so ga sami 

ustvarili. Federacija je le mentor. Vendar nadzorujejo dogajanje od zgoraj. Pravijo, da se ne 

vmešavajo, vendar je to v resnici vmešavanje za hrbtom ljudi, saj so njihove roke povsod. Toda 

Federacija ne bo posredovala ali odstranila nobene kabale. To ni odvisno od njih, ampak od ljudi. 

 

Gosia: Toda dajmo to postaviti kronološki vrstni red, logično. Pred 12.500 leti so zaprli reptile, ne 

Lyrice, s čimer so ustvarili 3D. Kasneje so z Lyrici manipulirali tisočletja. In zdaj Federacija želi 

ugotoviti, ali se bodo Lyrici iz vsega tega izvlekli sami? To je tako, kot da bi podgano spravili v past 

in nato obtožili podgano, ki se je sama spravila vanjo! 

 

Swaruu: Tudi tam je enako. Ne samo, da je tako na Zemlji, obstajajo tudi druge ravni te kozmične 

norosti. Enako kot na Zemlji se tudi tukaj dogaja isto. 

 

V resnici niso zaprli reptilov ... to je deloma človeška stvaritev tudi s strani lyriskih ras, ki so bile 

tu. To bom razložila pozneje. In kot sem že rekla, obstajajo še druge ravni iste kozmične igre, 

vendar bi v tem trenutku vse skupaj samo zapletli, če bi se spuščali v to temo. Je del drugih ravni, 

ki se prepletajo z zemeljsko. "Kozmična šola" se ne konča z odhodom z Zemlje. Končate le eno 

"stopnjo". Naslednja stopnja je tukaj. In tako je bilo od nekdaj. Ni težko razumeti, če uporabite 

to, kar že veste, da se dogaja in kaj se je zgodilo, kot v Veliki širitvi in to povežete s tem, kar vam 

zdaj pripovedujem. 

 



Tako kot Federacija nadzoruje Zemljo, druge ravni Federacije nadzorujejo, kaj se dogaja z njenimi 

člani. Prav tako jim dajejo izzive, kot so reševanje planetov, biti vodniki za nove vrste, kot je 

človeška. Zato je tu med drugimi tudi Taygeta. Čeprav je Ruhr iz Urmah zaradi tega besen na 

Federacijo in se je odločil, da se umakne. Toda vse ima svoje ravni. Tako kot Federacija obvladuje 

in omejuje ljudi, da ne bi prišli ven in manifestirali nočnih mor z Zemlje, jih drugi sektorji "nad" 

Federacijo nadzorujejo. Recimo, da so to sektorji in ljudje z višjim "rangom" od tukajšnjih. In tudi 

z višjih ravni. 6D 7D, kjer še vedno obstaja "Federacija". 

 

Nai’Shara: Poglejte, kako so se "idealistične" in "etične" rase odločile umakniti, tako kot smo mi 

nedolžno mislili, da smo prišli osvoboditi Zemljo. 

 

Alenym: Taygeta je empatična, saj skoraj vsi tukaj vedo, kako je živeti tam. Tako imamo predstavo 

o tem, kako človek živi in kako trpi, izkušnje iz prve roke. 

 

Gosia: In tudi jaz delim vaše razočaranje. Swaruu, tema 3D obroči mi še vedno ni jasna. Rečeno 

je bilo, da je Federacija postavila 3d, da bi ogradila reptile, zdaj pa sem slišala tudi, da je to zaradi 

ljudi, da bi se "naučili stvari". Kakšen je bil torej jasen in specifičen razlog, da je Federacija Zemljo 

ogradila s 3d? 

 

Swaruu: Včasih se isti dogodek razloži z ustreznimi besedami v tistem času in na ravni 

razumevanja ljudi in javnosti. Tako je tudi v tem primeru. To je s poenostavljenega vidika resnica. 

Z nekoliko bolj razširjenega vidika pa se lahko razlaga drugače. Zdaj, ko je na voljo več podatkov, 

več znanja. Kot je bilo že povedano, je 3D vsilila Federacija. "Da bi zaprli reptile". Toda ... Zakaj je 

treba zapreti reptile? Ker je koncept "slabega" reptila človeška stvaritev, ki so ga ustvarili Lyrici. 

Njihove moči manifestacije. Zato je Federacija zaprla Lyrice, dokler ne prenehajo manifestirati 

reptilov. 

 

Gosia: Ta del moram zelo dobro pojasniti. S kom ste se torej borili na Tiamatu? In Orionskih 

vojnah? 

 

Swaruu: To se je dogajalo ... Ampak to je spet stvar perspektive. Vse to so manifestirali sami 

takratni Lyrici, in to pred davnimi, davnimi časi v "galaksiji daleč, daleč stran". Pa ne samo Lyrici, 

tudi druge rase so ustvarjale kolektivni egregor. 

 

Tako medzvezdne rase Federacije kot tudi medzvezdne rase, ki niso iz Federacije, vedo, kako ne 

manifestirati več nočnih mor tukaj v 5D, kjer je zelo enostavno manifestirati tisto, kar čutiš, svojo 

točko pozornosti. Zato zdaj vedo, da je edini način za premagovanje zlonamernih reptilov, 

zlonamernih ET, preprosto uporaba uma in zavesti, ne pa plazemskega orožja in laserskih pušk. 

Te rase so že osvojile moč, s katero lahko odženejo nočne more, s katerimi se danes sooča Zemlja. 

Res je, da v 5D ni vse popolno in da še vedno obstajajo nočne more, vendar te niso tako resne ali 

hude kot nočne more, ki se manifestirajo na Zemlji. 

 



Gosia: Torej je bila Federacija ustanovljena pred tisočletji, da bi se borila proti reptilom v 

tisočletnih vojnah, ki so se manifestirali? 

 

Swaruu: Da, Federacija je bila ustanovljena pred davnimi časi za boj proti zlu, regresivnim rasam. 

Vendar jih nikoli niso mogli obvladati z orožjem. Danes vedo, da je rešitev z etiko, z zavestjo in 

modrostjo. Še danes je v 5D nekaj nočnih mor, vendar je to manjši problem in z njimi se soočajo 

na enak način. Toda ljudje kot rasa so mladi in neizkušeni, še vedno v ideji, da živijo v 

determinističnem vzročnem svetu, kjer se jim stvari dogajajo, ne pa da se jim dogajajo zaradi njih. 

Naučiti se morajo, kot so se naučile druge medzvezdne rase. Z močnimi izkušnjami, ki spodbujajo 

rast. Ne v šolah, kjer vidijo diapozitive. Tako se ne učijo. Vendar se morajo naučiti nadzorovati 

svoje nočne more v nadzorovanem okolju, da se ne bi na koncu sami uničili. To nadzorovano 

okolje je Zemlja. 

 

Gosia: Toda Zemlja ni bila "Zemlja" pred ..... Bila je medzvezdna in oni niso bili "ljudje". Bili so oni. 

Nezemljani. Takrat so se zaprli v svoje lastne nočne more .... To so bile nočne more Federacije, ki 

so jih zaprli tukaj! Bili so njihovi reptili! Ljudje so bili "ustvarjeni" kasneje! Kako so Lyrici regresirali 

v "mlado" vrsto pri nastanku? 

 

Swaruu: So rasa, ki temelji na lyriski. Kar jo naredi za drugo vrsto, je napredovanje zavesti k 

nečemu drugemu, drugim idejam, drugim zaznavam, v tem primeru tistim, ki jih povzroča 

življenje v 3D. Predvsem na 3D Zemlji. Lyrici kot osnova za novo raso. Tako kot so se druge rase 

razvile ali nastale iz lyriske. Kot je taygetska. In to se ne dogaja samo z lyrisko raso, to se dogaja 

po vsem vesolju z vsemi drugimi obstoječimi rasami. Le napredujejo ali se spreminjajo, ne da bi 

bilo treba reči, ali gre za napredek ali ne, le spreminjajo se in povzročajo nastanek drugih. Tako 

nastajajo nove vrste in rase. To ni kreacionizem in tudi ne darvinizem. Gre za nekaj veliko bolj 

zapletenega in lepšega. 

 

Na Zemlji od prej ni bilo Lyricev, ki bi manifestirali plazilce, manifestirali pa so jih zato, ker so te 

koncepte prinesli iz drugih nočnih mor, ki so jih živeli na drugih planetih med Veliko širitvijo. In 

da, na Zemlji so bili zaprti. Toda to ni bila zaporniška zapora, kot mnogi pravijo, da je Zemlja 

zaporniški planet. Vanj so vstopili po lastni odločitvi. Ker od zgoraj vedo, kako velik osebni in 

kolektivni duhovni napredek jih čaka. 

 

Gosia, takrat je bila Federacija ustanovljena za nadzor regresivcev, vendar so na najtežji način 

razumeli, da jih je mogoče nadzorovati le z umom in zavestjo, ne pa z orožjem. Tukaj ne vidim 

regresivnih ladij ... le tistih, ki prihajajo z Zemlje. 

 

In niso bile ustvarjene "pozneje". Te nočne more so že nastale, ker so Lyrici prišli na Zemljo v begu 

pred svojimi lastnimi nočnimi morami, ki so jim sledile na Zemljo. Nosijo jih s seboj, ker so to 

njihove lastne nočne more. Ne morejo pobegniti pred svojim lastnim odsevom. Ljudje so 

nezemljani. Toda to je človeška stvaritev, ker se je zgodila na Zemlji in so bili s temi dogodki 

kompatibilni, ker odsevajo, kakšni so v svoji notranjosti. Za to je Zemlja, z drugega zornega kota 



.... Je šola, da se vse ET rase, kakršne koli že so, naučijo reševati svoje razlike in se naučijo 

manifestirati lepe stvari. 

 

Gosia: Razumem. Vendar bi rada vprašala naslednje: na kateri točki so "ljudje" postali "ljudje"? 

Kajti v času 3D zaklepa ste bili vi, rase Federacije. Kdaj so za Federacijo postali "ljudje"? Kdaj so 

postali "ljudje" v zgodovini? Če so bili vedno nezemljani. 

 

Swaruu: Dokler so spodaj v človeškem telesu, so ljudje. Kot sem že povedala, ni točke, v kateri bi 

ljudje postali ljudje. Meja med nezemljani in ljudmi je zelo tanka, je siva, je zabrisana. 

 

Nai’Shara: Takoj, ko vstopijo v telo, so ljudje, vsi. 

 

Swaruu: Ljudje so tisti, ki so v človeškem telesu, ki traja približno 90 let in se stara. Samo to. V 

notranjosti so vaše duše ... to je nekaj drugega. 

 

Robert: Ali so ljudje v tej umetni 3D-obliki prostovoljni? In tudi vi ste šli skozi to usposabljanje? 

 

Swaruu: Tam so po lastni odločitvi. In tudi vse rase so šle skozi to. Na svoj način, vendar so šle 

skozi isto stvar. In na Zemlji vse rase prek svojih zvezdnih semen doživljajo enako kot ljudje. 

 

Gosia: Swaruu, rekla si, da so "ljudje zadržani, da ne pridejo ven, da bi manifestirali nočne more". 

Vendar manifestirajo nočne more, ker jih je 3D odrezal od vira! Federacija je prekinila njihovo 

povezavo, kajne? 

 

Swaruu: Povezava je bila prekinjena, vendar ne v celoti. Kot sem že neštetokrat pojasnila, zavest 

nima meja, to, da je ujeta v 3D, je le izgovor za to, da niste in ne uporabljate svoje moči. To je 

izziv, ki ga je treba premagati z Zemlje. Vrniti se domov tudi s temi navideznimi omejitvami. 

Iskanje razsvetljenja z nizke, goste ravni. Ravno zato je bila tudi povezava z izvornim virom 

omejena. To je le navidezno. Kot sem povedala do izčrpanosti. Edina stvar, ki jih omejuje, je ideja, 

da so omejeni. 

 

Gosia: Razumem. Toda to je malo tako, kot da bi podgano podvrgli najhujšemu eksperimentu 

doslej in jo potem obtožili, da ne more ven. 

 

Alenym: Tako to vidim tudi jaz. In zato sem tako jezna. 

 

Swaruu: Kljub temu je Federacija videti tako, kot jo vidijo oni. 

 

Anéeka: Kljub temu je ljudem dano vse, vse. Vso podporo, vire, modrost, toda nočne more si 

ustvarjajo sami, ker ne znajo sodelovati drug z drugim. Dokler bodo takšni in se bodo tako 

obnašali, ne bodo mogli biti del medzvezdne družbe zaradi preprostega dejstva, da bi tu v 5D 

manifestirali nočne more in kaos, in to hitreje kot tam. Zato je umetni 3D. 



Gosia: Ne razumem pa še nečesa: ali ste za vse to izvedeli šele po 12.500 letih? Urmah, Engani in 

vsi vi? Ravno v TEM trenutku po 12.500 prihodih in odhodih? 

 

Alenym: To je bilo znano. Mi tukaj tega nismo vedeli. Toda drugi Taygetci so vedeli in aktivno 

sodelovali, na primer Asket. Ona je vedela. Tudi Rashell je vedela. Meni tega niso povedali. Rase 

so sodelovale, vendar se ljudje teh ras s tem lahko strinjajo ali pa tudi ne. Ali pa ne vedo. Tako 

kot v primeru Urmah, Engan in Taygeta se tudi mi ne strinjamo s Federacijo. 

 

Swaruu: Ljudje si ne predstavljajo, da nam to še ni znano. Toda to je resnica. Dejstvo, ki sem ga 

poznala, je drugačno. Kot sem vam vedno govorila, je treba stvari povedati ob pravem času. To 

ni bil pravi čas. Zdaj je. 

 

Nai’Shara: Ne gre za opustitev. Je zato, ker se morajo najprej izpolniti določena dejstva in 

dogodki. 

 

Swaruu: Ne bi na primer razumeli, da so vaši ljubljeni Sirijanci, Andromedanci, Arkturijanci in 

Pleiadčani skriti nadzorniki človeštva. In to je resnica. Toda ljudje še vedno verjamejo, da so stvari 

črno-bele. In da so na Zemlji kot žrtve. In tudi ne, da so slabi, pri čemer veliko vztrajam. Federacija. 

Gre samo za to, da razmišljajo tako, kot razmišljajo njihove rase. Niso ljudje, ne pričakujte, da 

bodo imeli enaka načela in stališča. Zlo ni nekaj dokončnega, je nekaj relativnega glede na 

interese vsake osebe ali vsake skupine. Zato se lahko tudi tiste pozitivne rase z enega ali drugega 

vidika zdijo "slabe". 

 

Zlo kot tako opredeljujem kot težnjo po samouničevanju. Ker na koncu tudi je. Torej zlo kot tako 

nosi seme lastnega uničenja. Zato ne more obstajati "temni vir". Ne vzdržuje se samo po sebi. 

Razpade. Sama sebe izniči. Zlo je samo, če se uporablja za nekaj drugega. Na druge. Zlo v izvornem 

stanju, v čistem stanju, ni slabo. Ni "zlo", ker se ne nanaša na nič, proti ničemur. Razen proti 

samemu sebi. Zato pravim, da gre za nagnjenost k samouničevanju. Logično ... Temni vir bi se 

takoj samouničil. Ali pa bi imel smisel za samoohranitev, je tako? Toda to je integracija, to je 

ljubezen. Torej to ni temni vir. Logično ne more obstajati. 

 

Torej te pozitivne rase preprosto so. Z najboljšimi podatki, ki jih imajo, naredijo, kar se jim zdi 

najboljše. Tako kot vsi drugi. Vendar se dogajajo napake in lahko so tudi sovražne do drugih. Dajo 

le najboljše, kar imajo, z najboljšimi nameni tudi, če gre pozneje narobe. Vendar so skriti 

nadzorniki človeštva. Ne borite se več proti negativnemu zavezništvu. Federacija je konglomerat 

kolosalnih razsežnosti. S Federacijo se nihče več ne poigrava. 

 

Robert: Ker vedo, da to, kar počnejo, ni vedno najbolj pravilno, ali bodo storili še kaj drugega, da 

bi spremenili stvari, ali bodo to prepustili v človeške roke? Kar vidim od tu .... človeštvo je 

dezorientirano, ne ve, kaj naj stori. 

 



Swaruu: Ne gre za to, da bi pustili ljudi same, ker so neodgovorni. Gre za to, da ustvarjajo izkušnje, 

ki oblikujejo kolektivno etiko. Kolektivno empatijo. Osnova vse civilizacije. Z miselnostjo, ki jo 

imajo danes, ne morejo biti medzvezdni. Dokler ne premagajo svojih težav, dokler ne razumejo, 

kako rešiti svoje razlike, ne morejo biti medzvezdni. Človeška bitja v sedanjem stanju ne smejo 

raziskovati sončnega sistema, ker bi se na primer vmešavala v nastanek in pravico rase, ki je na 

Evropi in je različica rase Karistus z Jupitra. 

 

Nai’Shara: S tem sporočilom boste zelo jasno spoznali, kakšna je njihova resnična vloga tukaj, v 

Federaciji. 

 

Swaruu: Rase Federacije ne morejo rešiti svojih težav namesto ljudi, saj se ti ne bodo imeli česa 

naučiti in bodo znova ponavljali iste napake. Da, to, kar pravi Nai'Shara, je zelo pomembno. Njena 

prava vloga na Zemlji. Ni vloga tiranov, ni vloga upravljavcev, ki ljudi kruto izkoriščajo. To je vloga 

potrpežljivih mentorjev. Učiteljev. 

 

Nai’Shara: Živijo na planetu, kjer so samo ljudje, vsak hoče najboljše zase, vendar ne vidijo, da je 

prav tako pomembno skrbeti za vse druge okoli sebe, v tem je bistvo empatije, želeti najboljše za 

drugega, vendar vztrajajo pri boju s sosedom. Kako nameravajo spremeniti stvari, če hodijo 

naokoli s tako sebično miselnostjo? Njihove razlike so le točke pozornosti, njihov lastni pogled. 

 

Oglejte si jasno analogijo iz filma "Platforma". V 1. nadstropju postavijo popolno hrano, toda kaj 

se zgodi, ko se ta prenese navzdol? Ljudje ne mislijo na druge, nasprotno, postanejo sebični, ljudje 

se morajo naučiti empatije, misliti na sočloveka in se nehati boriti drug proti drugemu, dokler 

bodo tako nadaljevali, ne bodo rasli. 

 

Swaruu: Točno tako. Na ta način ne bodo postali medzvezdni. Kajti povzročili bodo le še več težav 

tistim, ki so to že razumeli. Ljudje jemljejo za samoumevno, da kadar nekaj ni v njihovem 

neposrednem interesu ali udobju, je to nekaj negativnega ali zlobnega. Hočejo samo takojšnje 

zadovoljstvo. To pa na dolgi rok … 

… kot je povedala Nai’Shara je način za oblikovanje nove in odgovorne medzvezdne vrste. 

 

Gosia:  Ok. Na kateri točki je Federacija začela biti nadzornik in sodelovati z regresivnimi rasami? 

 

Nai’Shara: Ne, Gosia, ne. Nisi razumela. 

 

Swaruu: Regresivnih ras ni več, vse regresivne rase SO manifestacija slabo usmerjene, neetične 

in nizko duhovne evolucije pozitivnih ras. Federacija samo je. Ni slaba, samo je in delajo najboljše, 

kar lahko, s tem, kar znajo, kot sem že povedala danes. Po definiciji in iz zgoraj navedenih razlogov 

regresivne rase ne morejo obstajati, ne po svoji lastni kreaciji, lahko obstajajo le kot kreacija ali 

Egregor pozitivne rase. Kajti zlo kot tako je le relativno, in če je izolirano, ga lahko vidimo ali 

opredelimo le kot težnjo po samouničenju. Zlo ima v sebi seme lastnega uničenja. Nekaj brez 



povezave z Virom je lahko le stvaritev nečesa S povezavo z Virom. Torej tisti z dušo nadzorujejo 

tiste brez nje. Zato ljudje z umom in zavestjo nadzorujejo regresivne. 

 

Gosia: Toda težava je v tem, da mešamo več ravni naenkrat. Bolj metafizične z najbolj posvetnimi. 

In morda bi jih morali obravnavati ločeno, čeprav tvorijo celoto. 

 

Nai’Shara: Mislim, Gosia, da je težava tukaj v tem, da še vedno ne vidiš jasno, kaj je Federacija, 

da ni ne dobra ne slaba, da ni ustvarjalka človeškega zla. 

 

Swaruu: Da, in nočne more so zdaj tam. Ne tukaj. Tu ne vidim Chemtrailov ali milijonarjev z 

brizgalkami, ki tečejo za mano, da bi me cepili. So tam. Tukaj smo v miru. Res je, da je koncept 

slabih reptilov prišel od tu. Toda od tu so prišli zdaj. Nočne more na Zemlji so le odraz človeškega 

uma, njegovih strahov in idej, Federacija pa to omogoča, da spodbuja učenje. So mentorji. Učitelj 

ni slab, ker svojim učencem daje matematične naloge. Prav tako ni slab, ker jih ne reši namesto 

njih, saj učitelj pozna odgovore. Federacija daje ljudem le tisto, kar sami ustvarijo, kar sami 

manifestirajo. Ker se morajo naučiti biti odgovorni za svoje stvaritve. 

 

Imate 40 vesoljcev, od katerih jih 35 ve, kako manifestirati stvari in kako ustvariti popoln svet, v 

katerem bi lahko uspevali, pet pa jih še vedno ne razume, kako. Tako sami ustvarjajo svoje nočne 

more, ker ne razumejo mehanizma zakona zrcal, ki vlada temu vesolju. Tako je teh 5 vesoljcev 

postalo združljivih s tem, da niso bili vključeni med 35, ki so to že razumeli. Postali pa so združljivi 

s tem, da so skupaj na kraju, kjer se bodo v miru in v nadzorovanih pogojih korak za korakom učili 

manifestirati lepe stvari zase. Teh 5 vesoljcev se imenuje ljudje. Umetni 3D je bil vzpostavljen 

zato, da ljudje ne bi šli ven in ustvarili krvoločnih reptilov, ki bi nato napadli miroljubne sosede v 

sosedstvu. 

 

Regresivni reptil brez duše ne more ustvariti samega sebe, temveč je Egregor od nekoga z dušo 

... od ljudi. Kot sem že povedala zgoraj, so se tudi tu (v preteklosti) pojavljale nočne more. In ker 

so ti koncepti prišli od tod, imajo pozitivne rase odgovornost, da so učitelji tistih, ki se še vedno 

niso naučili manifestirati lepih stvari, ne nočnih mor. To je torej namen te ¨karme¨ pozitivnih ras 

za pomoč človeštvu. Toda pomoč, ne pa opravljanje domače naloge. Ali kot šolarji, ki jim starši 

naredijo domačo nalogo ... Ničesar se niso naučili. In spet bodo delali iste napake. 

 

Federacija ne sodeluje z regresivnimi plazilci. Kot sem že dejal, so celo Alfa Draco pozitivni. 

Federacija je tista, ki nadzoruje dogajanje na Zemlji. Uravnava, oni pa so človeški mentorji. Reptili 

iz preteklosti pa so se manifestirali pri več rasah zunaj Zemlje, vendar že dolgo nazaj. Od tam se 

koncept filtrira na Zemljo. 

 

Gosia: Okej: Okej, da pojasnimo, ne delajo z Reptili. Ne z iluminati, ne s satanisti ali čim podobnim. 

 

Swaruu: NE. TO je človeška stvaritev. To se je zgodilo na Zemlji. Tisti NISO Vrh piramide. 

Federacija ni slaba, ampak so to tisti, ki z vrha vse nadzorujejo. Oni so "Vrh" piramide. 



Gosia: Če pa Federacija, kot praviš, nadzoruje vse, kako točno to počne? 

 

Swaruu: Federacija ne "nadzoruje" tako, kot si vi mislite. Federacija le modulira, da stvaritve ljudi 

(aka iluminati in kabala) na koncu ne uničijo Zemlje, medtem ko se ljudje naučijo, da teh stvari ne 

manifestirajo zase. Ljudje potrebujejo stimulacijo, ki prihaja iz tega, da so v težavah, spodbudo, 

da se odzovejo in rešijo svoje lastne stvaritve. Le s kontrastom tega, česar si ne želijo, bodo lahko 

cenili tisto, kar si sami želijo. 

 

Robert: Torej meniš, da Federaciji ne bi bilo treba modulirati te civilizacije ... odstraniti vse 

kabale? 

 

Swaruu: Ne, ker je to človeška odločitev. 

 

Robert: Ljudje bodo potrebovali veliko časa, da se bodo razvili. Eno težavo pustijo za seboj in 

ustvarijo drugo. 

 

Swaruu: Zelo hitro se razvijajo. Od industrijske revolucije do danes je minilo le približno 200 let. 

Iz visokih dimenzij, kot je 5D, kjer je čas prav tako nelinearen, je to le trenutek. Hitro se učijo. 

 

Gosia: Če je Federacija na vrhu, gospodarji igre, vendar NI kabala, kako veliko vlogo imajo v resnici 

pri orkestriranju stvari, kot je na primer situacija z virusom? Ali pa kabala samo orkestrira stvari, 

Federacija pa to dovoljuje? V kakšnem smislu in v kolikšni meri so oni vladarji? Ali na primer sami 

nadzirajo lažne dogodke? Ali pa je to delo kabale in oni to le dovolijo? Poskušam ugotoviti stopnjo 

njihove vpletenosti. 

 

Swaruu: Kabala deluje na ta način in povzroča te stvari, ker so jim ljudje dovolili, da jih počnejo, 

na nek način so se strinjali s tem, kar Kabala počne. Zato Kabala ljudem vedno sporoča, kaj bo 

počela s pomočjo filmov, serij, pesmi, medijev in tako naprej. Tako je Kabala rezultat tega, kar 

vibracijsko želijo ljudje. Ljudje Kabali dovolijo, da je, da obstaja in deluje, če je to tisto, kar ljudje 

želijo izkusiti kot kolektiv. 

 

Gosia: To razumem. Toda zdaj poskušam določiti stopnjo vključenosti Federacije. 

 

Swaruu: Federacija od zgoraj se bo odločila, ali se bo to, kar se dogaja, ker so ljudje to 

manifestirali zase, nadaljevalo ali ne. Toda Federacija LAHKO postavi ali povzroči situacijo za učno 

izkušnjo ljudi. 

 

Gosia: Ali kabala sodeluje s Federacijo, na primer pri organizaciji lažnih dogodkov? 

 

Swaruu: Ne. Federacija ne bo organizirala lažne dogodke proti ljudem, ampak bo videla in 

dovolila, da se nadaljuje zaradi svobodne volje ljudi, ki tako ali drugače želijo imeti takšno 

izkušnjo. Ko bo torej nekaj postalo pretirano in nesprejemljivo za Federacijo, kot so zlorabe otrok 



in ugrabitve v satanistične namene, bo Federacija posredovala. Najprej poskrbi, da človeške 

institucije opravijo svoje delo in rešijo problem, če pa se (kot v tem primeru) izkaže, da človeške 

institucije niso sposobne rešiti problema, bo posegla Federacija in na teren poslala svoje sile, da 

bi ustavile vse, kar ni v redu ... Vedno pa bo zasluge prepustil človeškim institucijam. Tako bo tudi 

v primeru, ko bo več sto tisoč otrok DUMB rešilo 99 % antarijske vojske za Federacijo, zasluge 

pripadle 1 % ameriških mornariških tjulnjev, ki so sodelovali v operaciji. 

 

Anéeka: Vse spremembe, pozitivne spremembe, kot je čiščenje DUMB, bodo pripisane človeškim 

vzrokom. Človeški junaki. Delta Force /Navy Seals / Speznaz. Nikoli ne bodo rekli: Hvala, 

Hashmallim, hvala, Centavri - elita, hvala, antarski vitezi! To mora biti človeškega izvora. Vendar 

se vmešavajo. In pomagajo. 

 

Gosia: Hvala. Druga vrsta vprašanja. Zvezdna semena ob vstopu sem ... ALI SO VSE TO VEDELI? 

 

Swaruu: Da, Gosia, to mi je zelo jasno. Vsi ljudje so pred inkarnacijo vedeli, kaj bodo doživeli. Tisti, 

ki so se želeli vrniti, so to storili tudi po lastni izbiri. Ni prisilnih reinkarnacij ... razen, če jih 

manifestirajo sami. Oni so vodniki. In tudi učenci. Kot vodniki se učite, ne le učite. To je vloga, ki 

so si jo oblikovali sami. 

 

Gosia: Zakaj pa so se inkarnirali, zvezdna semena, da bi ohranili KAKO frekvenco? Ali nismo v 

resnici del Federacije? 

 

Swaruu: Gosia. Zvezdna semena so tukaj ključnega pomena. Brez njih ni navdiha, ni mentorjev 

ali učiteljev, ki bi preostalemu človeštvu pokazali, kam naj gre. Če zvezdna semena odidejo, 

človeštvo ostane brez zaščite. Kot sem povedala na začetku, so vsa pomoč, ki jo bo Federacija 

nudila ljudem. So gonilo vsega, navdih in njihova božanska zaščita. 

 

Gosia: Toda Swaruu, če smo kot zvezdna semena, SMO Federacija in če smo z drugih ravni vedeli, 

da je vse nekakšna bolna igra in da Federacija sama nadzoruje vse, potem je priti in "navdihovati" 

igranje te igre. Čemu je to namenjeno? 

 

Swaruu: Služi temu, da imajo nove in mlade duše svoj namen, služi oblikovanju nove vrste, ki bo 

kmalu izšla v vesolje. 

 

Vi jo vidite kot bolno od tam ali od tu, tako tudi moji kolegi. Toda z drugih ravni ni. To je le način 

oblikovanja duš, naravna evolucija zavesti. 

 

Gosia: Toda zdi se, da Federacija ne želi, da bi se ljudje prebudili. Dajejo jim ¨teste¨, vendar 

naredijo vse, kar je v njihovi moči, da jih ne bi opravili! 

 

Swaruu: Da, to želijo. In naredijo vse, kar je mogoče. Dokazi o toliko "NLP" v zraku prav zdaj. 

Pomagajo si tako, da proti shemi korona virusov postavljajo jezna zvezdna semena, kot ste vi, pa 



tudi druge, kot je David Icke, med mnogimi drugimi. Druga zvezdna semena vam sledijo in so 

odvisna od vas pri prebujanju drugih vodnikov in tako naprej. 

 

Ljudje potrebujejo le misli in sebe, da spremenijo stvari. Ko boste to obvladali, ko se boste naučili 

biti sočutni in empatični, ko se boste naučili pomagati drugim in delati brez boja, potem boste 

opravili preizkus. Takrat in samo takrat se vam bo Federacija približala in vas sprejela v 

medzvezdno družbo, toda dokler boste zatopljeni in obkroženi v lastne stvaritve in nočne more, 

vam bo pošiljala le vodnike in neodprto pomoč, vedno skrito, kot da bi bila od nečesa drugega ali 

nekoga drugega. 

 

Gosia: Morda bi se morala Federacija inkarnirati tukaj, da bi vse to razumela od spodaj. Le da se 

mi včasih ne ljubi več boriti, ko je vse to nekakšna kozmična drama. 

 

Swaruu: Gosia, da, tam se inkarnirajo. To so ljudje, kot si ti. In boj je nujen bolj kot kdaj koli prej. 

To je celoten namen zvezdnih semen, zakaj obstajajo in čemu so namenjena. Delo, ki je najtežje, 

najbolj osamljeno in najbolj odgovorno. 

 

Gosia: Zakaj, če jim bo Federacija dajala le še več in več "testov"? Kako bodo na primer opravili 

test 5G ali obvezna cepiva? 

 

Swaruu: Veliko stvari je še vedno neznanih. Kot sem vas že opozorila, je vse negotovo in časovne 

linije so pretrgane. To pomeni, da ja, za nekatere obstajajo korona virusi, za druge 5G in vse 

različice, in vse to je realnost. Toda resničnost je relativna. Preizkus je v tem, da lahko razbito 

časovno linijo sestavite v nekaj pozitivnega. Ne pa, da se pojavijo še kakšne nočne more. 

 

Sam po sebi je 5G manifestacija človeka zaradi njegove želje po hitrejših mobilnih telefonih in 

možnosti priključitve toasterja na internet. Zdi se, da je to priročno, vendar se s tem odpovedujejo 

svojim najosnovnejšim pravicam. Vendar potrebujejo to nasprotje, da se zavedajo, kaj ima 

resnično vrednost. Zato se Taygeta kljub tolikšni tehnologiji vrača k preprostemu življenju. K 

tistemu, kar je pomembno. Ker je že minilo tisto, kamor ljudje komaj vstopajo, da bi to doživeli. 

 

Robert: Zdi se, da nas čaka dolga pot. 

 

Swaruu: Gre hitro, ne počasi. Od industrijske revolucije do danes je minilo le 200 let. 

 

V kozmični dobi je to nič. Hitro se razvijajo. 

 

Gosia: Kaj boš storila zdaj? 

 

Alenym: Tukaj bomo ostali toliko časa, kolikor je potrebno, saj smo vodniki vodnikov. Tam spodaj 

imamo namreč osebje, vendar se Taygeta umika. Ne moremo biti del tega. Imam pristojnost, da 

povem, da ne želim, da bi bili moji ljudje del tega. Da, zelo sem jezna. Smo lahko samo to, kar 



smo. In to mi ni všeč. Tudi mojim tovarišem ne. Vemo, da obstajajo drugi načini za dosego istega. 

Prav tako menim, da nas je Federacija obravnavala nespoštljivo. Swaruu že leta, kot veste. Zdaj 

pa jaz in Ruhr, Urmah. 

 

S Federacijo sem se jasno pogovorila in ji izrekla zavrnitev zaradi njene skrajne popustljivosti. 

Čeprav delajo stvari, mi številni elementi še vedno niso jasni. Njihov razlog, da so odrinili Taygeto. 

Pravijo, da zato, ker smo preveč komunikativni in idealistični. In da bi lahko ogrozili tekoče vojaške 

operacije. Kljub temu so mi povedali, da smo dobrodošli, če želimo pomagati. Tako bi lahko naše 

posebne enote v naslednjih dneh sodelovale pri kirurških napadih na Zemljo. Torej, atmosferske 

operacije bojnih ladij Taygeta so ponovno odobrene. 

 

Gosia: Kaj pa vsi tisti videoposnetki, ki so jih posneli ljudje in na katerih so prosili Federacijo za 

pomoč? 

 

Swaruu: Namenjeni so bili temu, da se jih sliši od zgoraj, za vse, ki želijo pomagati, da bi lahko 

neposredno videli človeško perspektivo. Z neposrednimi prošnjami. Federacija ni organizem, ki 

bi imel samo en um. Sestavljena je iz neštetih ljudi, od katerih ima vsak svoje individualne zamisli. 

In vsaka zahteva, pritisk, informacija, ki pride do njih, lahko povzroči spremembo v dojemanju in 

delovanju. Tudi ljudje se morajo izražati in ne biti tiho. Glasno morajo povedati, kaj želijo in 

potrebujejo. Ne smejo pričakovati, da bodo njihove potrebe samodejno izpolnjene. To jih 

usmerja v miselnost "naredi sam". Vsaj, če se usedejo, da bi posneli videoposnetek. In imajo 

občutek, da nekaj počnejo. Postanejo proaktivni in ne stagnirajo v miselnosti žrtve. Zato sem 

želela, da posnamejo te videoposnetke. Prosijo za pomoč. Njihova pravica je, da prosijo za pomoč 

s svojega stališča z Zemlje. Ne gledajo na stvari samo s kozmične perspektive. 

 

Gosia: Kaj pa tvoj video za Federacijo? 

 

Swaruu: Jaz sem skalarna. To veste. Delujem na več ravneh hkrati. Ker je vesolje skalarno. Torej 

biti skalaren pomeni biti usklajen s tokom vesolja. 

 

 

 

POGOVOR 2: 

 

To, kar imenujete Matrica, presega samo Zemljo, kot smo že povedali. Pravite, da jo razumete, 

vendar ne v celoti. Ne na potrebni in globoki ravni. Res je, da se tako začnejo vse rase. To je 

običajen razvoj rase, od predindustrijske do medzvezdne rase. 

 

Za uvedbo Van Allenovih pasov se skrivajo še drugi vidiki. Ne samo "zapiranje reptilov". To je res, 

vendar le z nizkega vidika. Nujno, da ga običajni Zemljani začnejo razumeti. Rasa je zaprta na 

planetu, da ne bi ovirala nastajanja drugih ras, ker te še niso razvile potrebne etike, da bi živele z 

njimi, da bi jih pustile pri miru. V tem sončnem sistemu se oblikujejo še druge rase. S programi, 



kot je SSP, bi jih ljudje napadli. Ostati morajo tam na Zemlji, dokler ne razvijejo dovolj zavesti. 

Razumevanje. Svojo tehnologijo so razvili zelo hitro, z zelo nevarno hitrostjo, zaradi česar jim 

grozi samouničenje. Kajti, kot je bilo že rečeno in kot so povedali drugi, tehnološki razvoj ne gre 

z roko v roki z moralnim in duhovnim razvojem. So nevarno amoralna bitja. Narcisi. Nepoznavalci 

delovanja vesolja. Sami sebi manifestirajo nočne more. In te nočne more želijo "izvoziti". Zato ne 

morejo zapustiti Zemlje, dokler ne dosežejo zadostne zrelosti. Vendar jih nadzorujejo zelo etične 

rase. 

 

Škoda, da sami niso dovolj etično razviti. Vendar niso sami, govorim o Federaciji. Vi vidite le del 

Federacije, del 5D. In ne vsega. Obstaja svet Federacije, ki od zgoraj nadzira manjše Svete 

Federacije. Ker, kot sem rekla, ima to več ravni. Tako kot holografska družba. Regionalni sveti, ki 

imajo nato velike, planetarne ali konstelacijske svete, kot je svet Alcyone M45. Enako tudi tukaj. 

 

Nadzor nad Federacijo za Zemeljski Svet nato vzpostavi drug Svet. Ta drugi Vrhovni Svet ima 

veliko bolj izkušeno osebje. In ti pomagajo pri napredovanju ras svetov, kot je na primer svet 

Viere (Andromeda). Tisti iz Federacije, o katerem vedno govorimo. 

 

Kar vam bom povedala s človeškega vidika, je žalostno. Da boste bolje razumeli, vam bom 

povedala, kje se nahaja največja baza Federacije. V Saturnovih obročih. Toda v drugi gostoti. Kot 

sem rekla, je vse večplastno, trans-dimenzionalno, skalarno. Trans-dimenzionalno. Zato pravijo, 

da Saturn nadzoruje Zemljo. Preko Lune, da. Ni bil čas, da bi vam to povedala. Do danes. 

 

Federacija ima 100-odstotni nadzor nad Zemljo iz visokih gostot. Iz visokih gostot so samo 

pozitivne. Reptili ali ne, to je le človeška manifestacija, kot smo že pojasnili, zakaj. 

 

Toda --- obstaja velik toda. Namen iz teh visokih gostot, iz njihovega ne-človeškega razumevanja, 

je v nasprotju z neposrednimi 3D-človeškimi interesi. Njihov namen je povečati zavest ljudi, 

oblikovati novo raso. Kot smo že pojasnili, se nova rasa NE oblikuje z rezanjem in lepljenjem genov 

v laboratoriju. To ne deluje na tak način. To se zgodi z zavedanjem. Vodilna zaznava. Z izkušnjami. 

In izkušnje bodo vedno morale imeti nasprotje. Dvojnost. Življenje in smrt. Dobro in slabo. Z 

asociacijami, ki so umetno dodane vsaki od teh lastnosti glede na stališče vsakega od njih. 

 

Torej: Federacija Združenih Planetov z visokega položaja Visokega Sveta tega sončnega sistema 

nenehno dopušča konflikte na Zemlji, da bi spodbudila motivacijo, ki povzroča duhovno rast 

tamkajšnjega prebivalstva. 

 

Vse je večplastno. Federacija ima Svet v Vieri, ki bdi nad zadevami, povezanimi s konflikti na 

Zemlji, čeprav hodi razpravljat tudi o stvareh, ki se dogajajo na Marsu in Veneri, saj je to 

povezano. Vodi pa jih Visoki Svet Federacije, ki je na Saturnu in bdi nad tem sončnim sistemom, 

ki ga Federacija imenuje Sol 13. Ta pa je pod nadzorom Visokega Sveta tega kvadranta galaksije, 

ki se nahaja na Alcyonu. 

 



Tako lahko učinkovito trdimo, da so s človeškega vidika slabi fantje in povzročitelji vseh konfliktov 

na Zemlji "zlobni" nadzorniki, ki se skrivajo na Saturnu. Kajti z veljavnega človeškega vidika, da, 

dopuščajo jim, da trpijo. Toda to je le navzkrižje interesov. Zla kot takega ni. 

 

A čaščenje Saturna s strani reptilov, satanistov in satanistov ni nič drugega kot napačna 

interpretacija ljudi glede na njihov notranji boj za prevlado nad lastno negativnostjo pri njihovem 

duhovnem napredku. Kot smo rekli ... To je LJUDSKA stvaritev. 

 

Torej je to, kar je znano kot zlo ..., kot ga razume zlo na Zemlji, zgolj človeški koncept. Vsa bitja se 

borijo, da bi dosegla svoj duhovni napredek v iskanju vrnitve k Viru. K Viru se vrnete, ko umrete, 

ali skoraj, ker ohranite določen občutek individualnosti. To povezovanje mnogi opisujejo kot čisto 

ljubezen, ki jo doživijo, ko umrejo. Integracija - ljubezen. 

 

Res je. S tega vidika so "slabi fantje" tisti iz Federacije. Vrhovni nadzorniki človeštva. Omogočajo 

konflikte, da bi videli, kako daleč gredo ljudje. Da bi spodbudili njihov duhovni napredek. Želijo 

videti, kako daleč lahko zdrži nova človeška vrsta. Ker je kot taka nova. Kmalu bo diplomirala. 

Postala medzvezdna. Zato pravijo, da se lahko človek, ko ima dovolj visoko frekvenco, izogne Van 

Allenovim pasovom. Dokler je nimate, se ne morete. 

 

Misije Apollo? Brez šale. Obstaja nepremostljiva eterična ovira. Obstaja samo en izhod ... 

Prebujanje zavesti, etike in razumevanja. Milijarde duš si želijo vstopiti na Zemljo zaradi velikega 

duhovnega napredka, ki jim ga omogoča bivanje na njej. Bodisi kot ljudje ali kot katera koli druga 

živa bitja. Zato je tako težko obstajati na Zemlji. Za vse. Od krav, piščancev in prašičev, ki jih ljudje 

jedo. Do ljudi, ki jih prav tako jedo ... Njihove lastne stvaritve, njihove lastne nočne more. 

 

Kot sem že več mesecev govorila ... Zemlja je takšna, kot bi morala biti. In tako tudi je. Za to je 

namenjena. Vam ni všeč? Potem se odstranite. Toda izgubili boste ogromno priložnost, da bi tam 

rasli. In najverjetneje se boste zaradi višjega razumevanja, ki ga boste imeli v svojem posmrtnem 

življenju, vrnili. Vendar se vam ni treba vrniti. To je odvisno od vsakega posameznika. To je razlog 

za toliko konfliktov. 

 

Federacija NE ustvarja konfliktov s tem, da si izmišljuje stvari iz nič. Ne delujejo na tak način. Kar 

počnejo, je to, da ljudem dajejo malo več moči. V obliki zavesti, ker zavest JE moč. S tem jim uspe 

manifestirati stvari, dobre ali slabe. Za slabe stvari, ki jih naredijo sami, pa morajo prevzeti 

odgovornost. Vendar jim je tudi ne dajo. Ne kot nekaj, kar imajo in kar bi prenašali na ljudi. Prej 

je posledica naravnega napredka zavesti, procesa širjenja zavesti vsake duše. Ljudje so tisti, ki 

vodijo Federacijo k novim preizkušnjam, novim izzivom. Vprašanja? 

 

Robert: Moje vprašanje je bilo, zakaj ste za ta poskus izbrali lyrisko raso in ne kakšne druge vrste 

rase, kot so insektoidi? Kaj imamo mi, česar drugi nimajo? 

 



Swaruu: Ni bila izbrana. Preprosto se je zgodilo tako. Tudi insektoidne rase imajo svojo evolucijo 

ali napredek. In to ni "eksperiment" sam po sebi. Ta beseda je obremenjena s pomeni, ki se tu ne 

prilegajo. Gre za nadzor nad razvojem nove vrste. Tudi meni ni všeč evolucija, ker daje napačen 

pomen, da gremo od nečesa manjvrednega k nečemu boljšemu. To ni tako. Gre za oblikovanje 

nečesa novega iz nečesa prejšnjega. Niti nadrejeno niti podrejeno drugemu. Poleg tega je tu še 

element NE linearnega časa. Te besede uporabljamo zaradi pomanjkanja boljših neobstoječih 

besed v človeškem linearnem jeziku, ki ga danes uporabljam za pisanje. Pri tem je komunikacijska 

zmožnost človeškega jezika skrajno omejena. 

 

Gosia: To me frustrira, ko slišim vse to brez svojega spomina. Želela sem na lastne oči videti vse, 

kar se tam dogaja. 

 

Swaruu: To si že videla in še boš. Vendar pa imate tudi veliko širitev zavesti že samo s tem, da 

živite tam, s to spodbudo rasti, ki vam daje spoprijemanje z vsemi človeškimi težavami. 

 

Gosia: Imam zelo pomembno vprašanje. Rekla si, da so oni tisti, ki dajejo ljudem "izzive". Na tej 

točki je nadvse nujno pojasniti točko PRIMERJALNE DIREKTIVE in zakona o nevmešavanju. Če 

dajejo izzive, to pomeni, da se ne vmešavajo? 

 

Swaruu: V tem primeru ne. Kajti to, kar "nalagajo", je človeška stvaritev. Biti le posledica njihovih 

lastnih dejanj. 

 

Robert: Ravno ti ljudje določajo raven težavnosti, Federacija se bo le tako izognila samouničenju 

... ali imam prav? 

 

Swaruu: Točno tako, Robert. Ne povzročajo težav. Pač pa "uporabljajo" težave, ki jih ustvarijo 

ljudje sami. Ne povzročajo trpljenja, da bi se povečalo. Je zato, da ljudje prevzamejo odgovornost 

za svoja dejanja in sami poiščejo rešitev za težave. Do trpljenja pridejo po lastni krivdi. To spoštuje 

svobodno voljo. Ljudem le daje odgovornost, da se soočijo s svojimi lastnimi stvaritvami in jih 

sami rešijo. To so problemi, ki so si jih ljudje sami ustvarili. In potem ljudi vodijo od zgoraj. Ali 

veste, kako vas vodi Federacija? Z ljudmi, kot ste vi. Tam. Vi ste njihovi vodniki. Ne tisti, ki ima več 

denarja ali politične moči. 

 

Z njihovega vidika in razumevanja vseh vidikov, od človeškega vidika trpljenja, ker ni dovolj 

denarja za najemnino .... vse do razumevanja položaja Visokega Sveta, jih razumem in s 

kozmičnega vidika vidim to kot zelo lep sistem. 

 

Federacija vidi in opazuje. Vendar ima omejitve. Na primer, da nikoli ne dovoli jedrske vojne, 

pandemije, ki bi povzročila na milijone smrtnih žrtev, ali zlorabe na tisoče otrok v DUMB. Ne, tu 

stvari aktivno spreminjajo. Vendar ne da bi jih imeli za vzrok tega, kar se je zgodilo. Na primer, 

nikoli ne bodo rekli, da je Federacija odvzela otroke iz DUMB. Rekli bodo, da so bili to ameriški 



mornariški tjulnji. Vedno pripisujejo zasluge ljudem. Zato se nezemljani ne pojavljajo odkrito. 

Vključno z nami. Zato ne moremo predložiti dokazov, kot nas mnogi prosijo. 

 

Gosia: Razumem. In zakaj tisti na najvišjih ravneh menijo, da nova vrsta raste s konflikti? Od kod 

ta ideja? To je dvojnost! Omejitev! 

 

Swaruu: Teh težav NI treba ustvarjati. Rast skozi trpljenje je odločitev. Kot posledica dejanj in 

tega, kar si vsaka duša želi. To JE omejitev. Toda, če niste sam Vir, bo vedno obstajala dvojnost. 

Dokler obstajata koncept Jaz in koncept "kar ni Jaz", bo obstajala dvojnost. 

 

Gosia: Če pa ni treba rasti skozi trpljenje, zakaj potem izzivati nove rase? 

 

Swaruu: Izzive si postavljajo razvijajoče se rase same zase. In tudi to, ali je nekaj trpljenje ali ne, 

je relativno. Primer tega je, ali ima nekdo rad čili ali ne. Nekateri trpijo zaradi pekoče omake, drugi 

v njej uživajo in trpijo, če je nimajo v svojih obrokih. 

 

Robert: Zakaj bi ustvarili novo raso? Ali ni dovolj že obstoječih ras? 

 

Swaruu: Zakaj bi ustvarili novo raso ... To je zato, da bi doživeli več različic istega. Da bi si 

prizadevali za nadaljnjo širitev in razumevanje. 

 

Gosia: V vsaki resničnosti pravila določamo mi. In moje je, da vam NI treba rasti z bolečino, 

temveč z veseljem, smehom in tekom po gozdu! Kdor se bo znal najbolj smejati, bo postal 

medzvezden! Zakaj bolečina in ne veselje? Absurdno je, da moraš trpeti, da bi rasel. To je kot 

monopolni denar, kot koncept karme. To je Lažni denar! Duše so že popolne. Nič jim ni treba 

trpeti. Niti ne plačujejo karme. 

 

Swaruu: Gosia. Tega se morajo naučiti. Da ne obstaja nobena druga karma razen tiste, ki si jo 

naložijo sami. Naučiti se, da toliko trenja ni potrebno. Toliko trpljenja. Ko bodo to razumeli, bodo 

ljudje kot rasa lahko zapustili Zemljo. Za to je namenjeno učenje in mentorji ali vodniki. Da se 

naučijo premagati to fazo. Kot praviš. Na Taygeti na primer ni vojn. Tam je treba izkusiti druge 

stvari. Ker so se že naučili usmerjati svojo pozornost na lepe stvari. 

 

Gosia: Super težko je biti vodnik, ki ve, da trenja niso potrebna in ne razume, zakaj so nastala. In 

tudi slišati, da morajo ljudje skozi ta trenja, da bi "diplomirali". Zame to ni potrebno! Tako 

žalostno je biti na tej ravni in čutiti, kako nepotrebno je, se počutiti osvobojenega od tega, potem 

pa biti tukaj, v 3d, V kraljestvu dualnosti, kjer to še vedno obstaja za toliko ljudi! ki ne vedo, da so 

lahko svobodni! Od tod izvira moja žalost. Poznavanje onkraj ... poznavanje tega, kako svobodni 

so lahko v resnici, potenciala! In še vedno jih vidim v njihovih svetovih idej, ki v njih ustvarjajo to 

trpljenje. 

 



Swaruu: Torej Gosia. Pojdi in jim povej TO, da ni treba trpeti. Naučiti se morajo, da za svojo rast 

ne potrebujejo nočnih mor. Trpljenje samo po sebi ni potrebno. Spoštuje pa se, da rod v 

nastajanju ustvarja svoje stvari tako, da so odgovorni za svoje stvaritve. Ali so to nočne more ali 

lepe stvari, je relativno, tako kot pikantnost v omaki. To je svobodna volja. 

 

Primer, ki sem ga uporabila že prej. Zakaj so ribe hodile po Zemlji? Postale so dvoživke. Zakaj? 

Ker so jih v globoki vodi lovile velike ribe. Zato je bilo zanje varneje biti v zelo plitvi vodi. Do te 

mere, da so s plitvine komajda plavale. Zato so se oprle na plavuti. S tem so jih okrepile. Nato so 

razvile funkcije prehajanja kisika, ne da bi za to potrebovale vodo kot gibalo za škrge. In tako se 

je rodila druga vrsta. Iz ... Trenje in potreba po premagovanju težav. Če vedno živite v rožnatem 

svetu, brez trenj in brez izzivov, ne rastete. Ostanete tam. Ne doživite izjemnega zadovoljstva, da 

ste premagali izziv. Ko se povzpneš na drevo. Da ste splezali na tisto skalo na plaži. Vi ste več kot 

skala na plaži. Premagali ste jo. 

 

Gosia: Ne do te mere, kot se to zgodi na Zemlji. Nekateri izzivi so v redu, kot na primer, ko se 

spuščam z gore z vetrom na obrazu. Toda tu se dogajajo grozne stvari. Bolje je, da se nikoli ne 

vrnem sem. 

 

Swaruu: Razumem, kar praviš. Vendar to spodbuja rast. Do te mere, da lahko zdaj ti, Gosia, rečeš, 

da se ne želiš nikoli več vrniti na Zemljo. Torej TI tega ne potrebuješ več, te spodbude, že zdaj si 

rekla ne in si tega ne želiš več. Toda to je zato, ker si živela to, česar si ne želiš več. Zaradi trenja, 

ki si ga doživela na Zemlji. 

 

In tako kot na Zemlji obstaja neskončno svetov, kjer je mogoče izkusiti nove stvari, druge načine 

videnja stvari, doseganja istega. Tega se morajo ljudje naučiti, da bi premagali to fazo in rasli kot 

nova medzvezdna rasa. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Prevedel: Stane 


